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Peos krönika 3 feb 
 
Det var ett tag sen jag lyckades skriva här, men här är i varje fall lite nytt:  
 
Avtalsrörelsen 
Vi har fått information via teams om de pågående avtalsförhandlingarna. 
Pappers anser att IA går till mycket större angrep än förut och det måste vi se till att få ut till 
medlemmarna.  
Industriarbetsgivarna verkar ha en strategi som går mot att det blir konfrontation, vilket är 
väldigt onödigt i dessa tider. Om man granskar Industriarbetsgivarnas avtalskrav så går dessa i 
stort sett bara ut på att försämra våra tidigare uppgörelser.  
Återigen är vårt lokalavtal under attack genom att delar av Industriarbetsgivarnas krav kommer 
att påverka vårt lokalavtal mycket negativt. Detta avtal är en viktig del hur till vida vi kan 
påverka vår situation och vi har inte fått någonting gratis.  
Vi har fått avstå olika saker för att få det avtal som gäller idag och detta avtal ska vi vara rädda 
om. 
Pappers förhandlingsdelegation som består av Robert Sjunnebo, Marcus Bolin, Elisabeth Haug 
och Lasse Wåhlstedt har haft förhandling med industriarbetsgivarna fyra gånger i januari och 
har inplanerat att träffas 7 gånger i februari. 
 
Träff med Hallsta 
Andres Blom och Peter Karlsson har varit till Hallstavik och hälsat på Avd68. 
Syftet med resan var att prata om försäkringar och annat som dom håller på med. 
 
Våra nyvalda skyddsombud 
Studieorganisatör Sandra Johansson, Peter Karlsson och jag har haft en informationsträff med 
delar av de nyvalda skyddsombuden. 
Det drogs lite om vikten av att gå på de utbildningar som vi har tillgång till och 
skyddsombudets roller och ansvar samt om facket/Avd3 i stora drag. 
 
Återkommer med mer smått och gott framöver. 
 
Ha det bäst!   /Peo 
 
 
 
 


